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Notulen openbare vergadering van de raadscommissie Samenleving, Bestuur, Beheer en 
Verkeer van de gemeente Krimpenerwaard 

 

Algemeen: 
Datum:  16 mei 2017 
Tijd: 19.30 – 23.25 uur 
Locatie: Raadzaal gemeentehuis te Lekkerkerk 
 
Aanwezig: 
Voorzitter: de heer L.A. de Wit 
Leden: CDA: de heer N.W. Arnold, mevrouw H.C. Bultman en de heren J.R. Dekker, F.J.J. Mone en 

J.H. Verkerk 
 ChristenUnie: de heer C. Slob en mevrouw N.E. van Zijl-Vuijk 

 D66: de heer P.H. Gabeler en mevrouw E.J. Jaspers 
 Gemeente Belang Schoonhoven: mevrouw A. van Buren-van der Heiden en de heer 

P. Heerens 
 Pro Krimpenerwaard: de heer A. Struijs 

 PvdA: mevrouw G.J. Goudriaan-de Vries, de heren A. Maat en J.T.J. Simons en mevrouw 
M.A.C. Willems 

 SGP: de heren J.W. van der Ham, C.A. Thierrij, J. Verburg en A. van der Wende 
 VGBK: de heren Y. van Dortmont, W. Pannekoek en W.J. Schoof en mevrouw T. van der 

Wekken 
 VVD: de heer G.J.W. Hamel en mevrouw T. Ras 
College: Burgemeester R.S. Cazemier en de wethouders de heer J.P. Neven, mevrouw 

L. Sleeuwenhoek en de heer J. Vente 
Griffie: de dames L. Duijm en P.A.M. Goedvolk 
Ambtelijke 
Ondersteuning: mevrouw K. Lambregtse 

Notulist: de heer A. de Krom, notuleerservice Dictum 
 

 

1. Opening 
De voorzitter, de heer de Wit,  opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
 
2. Vaststellen agenda 
De voorzitter verzoekt de commissie- en collegeleden vanwege de lange agenda kort en bondig hun 
opvattingen te kennen te geven, zodat de avond omstreeks 23.00 uur afgesloten kan worden. 
 
De heer Van der Wende betreurt het dat twee stukken niet zijn geagendeerd waarom hij in de 

raadsvergadering van 9 mei jl., heeft verzocht. Het gaat onder meer om de reactietijden van de 
brandweer, die de SGP-fractie zorgen baart. 
 
De heer Struijs onderschrijft dat en vult aan dat diverse partijen het onderwerp R-Net voor de 

commissievergadering hebben aangemeld. Hijzelf heeft verzocht het Ombudsman-rapport over 
handhaving te agenderen, wat niet is gebeurd. 
Agendapunten 14 en 16, RDOG en Veilig Thuis zijn wat hem betreft samen te behandelen. 
 

De voorzitter reageert dat verzoeken ter agendering van onderwerpen bij de Agendacommissie 
terechtkomen. Op 9 mei waren er 76 ingekomen stukken en er moest dus een keuze gemaakt worden. 
Hedenavond zijn er slechts 15 zaken geagendeerd. 
 
De heer Struijs wil besluitvorming over R-Net vooruitschuiven totdat de commissie daarover heeft 
gesproken. 
Wethouder Neven laat weten dat Gedeputeerde Staten hebben besloten om de aanbesteding open te 
stellen. De provincie en niet de gemeente gaat over R-Net en betaalt dat ook. Het enige dat het college 

doet is een overeenkomst sluiten over de halteplaats bij het veer. 
De heer Struijs kondigt over R-Net in de komende raadsvergadering een motie aan. 
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De agenda wordt vervolgens vastgesteld, evenals het gezamenlijk behandelen van de agendapunten 14 
en 16. 

 
3. Spreekrecht burgers 
De heer Vriezen spreekt in over het besloten deel van de commissievergadering en de vragen van Pro 
Krimpenerwaard over horeca. Hij gaat door met inspreken, omdat hij niet tegen onwaarheden kan. 
De rechten op gelijke behandeling en vrijheid zijn waard om voor te vechten. Vorige week was een 
voorbeeld aan de orde, waarbij was te zien hoe makkelijk een klokkenluider op basis van een drogreden 
vrijheid en toegang tot de volksvertegenwoordiging kunnen worden ontnomen. Kan de gemeente zeggen 
dat de inwoner haar lukraak beschuldigt? De gemeente heeft volgens hem meer dan honderd 

voorbeelden van wijdverbreid onethisch gedrag in haar bezit. De gehele raad liet de vorige 
raadsvergadering de vrijheidsbeperking van een zeer verontruste burger in de raadzaal toe. Daardoor 

vraagt hij zich af wat de democratie en de vrijheid van inwoners eigenlijk waard zijn en of dat meer of 
minder is dan het behoud van een coalitie. 
De raad en niet alleen de burgemeester, de bestuursrechter en de Raad van State is verantwoordelijk 
voor onafhankelijk ethisch bestuur. Dat is de taak en verantwoordelijkheid van de raad. Hij vraagt wat er 
gebeurt met meer dan honderd niet verzonnen klachten. Van een onafhankelijk gemeentebestuur op 
basis van gelijke behandeling is in de gemeente Krimpenerwaard naar zijn mening geen sprake.  

De raad moet zorgen voor de vrijheid van alle burgers in de Krimpenerwaard door aan te sturen op 
gelijke behandeling, de gemeente te besturen met onafhankelijke managers en bestuurders en klachten 
te behandelen en niet weg te wuiven. Pas dan is er volgens hem voor alle burgers sprake van vrijheid en 
gelijke behandeling. 
Hij geeft vragen mee over de besloten behandeling van Het Kwartier en de Polderkamer, omdat zijn 
bedrijf meermaals door handhaving ondersteboven is gekeerd om maar iets te kunnen vinden. 
Wekenlang heeft hij controles gehad. Zijn hele boekhouding moest hij binnen twee dagen na het eerste 
verzoek op last van een dwangsom inleveren. Als horeca/theeschenkerij mocht hij geen bruidstaart 
aansnijden en prullenbakken werden daarop onderzocht om 5.000 euro aan boete te kunnen innen. Hij 

mocht niet meer privé op het eigen erf parkeren op last van een dwangsom van 5.000 euro per 
overtreding. Nu mag hij niet eens meer 12 keer per jaar een evenementenvergunning aanvragen, terwijl 
alle andere burgers dat wel mogen en het college aangaf daarop preventief een dwangsom op te willen 
leggen, terwijl andere bedrijven wordt toegestaan een evenement buiten het bestemmingsplan te 
ondernemen. 
Hij vraagt: 
- of de raad het gelijke behandeling vindt als indirect gesubsidieerde uitbaters wel hun bedrijf buiten 

het bestemmingsplan mogen voeren; 

- of het gelijke behandeling is dat er vanuit handhaving geen echte controle noch handhaving 
plaatsvindt op de regel van maximaal 15% horeca-omzet in ondergeschikte horeca en op het 
gebruiken van slechts de zaal voor familiefeestjes; 

- of het logisch is dat er wel overtredingen zijn vastgesteld, maar nog steeds geen verbeurde 
dwangsommen zijn opgelegd; 

- of het logisch is dat het college handhavingsverzoeken afwijst, omdat de naastgelegen 
horecaonderneming Polderkamer geen belanghebbende zou zijn; 

- of de burgemeester de raad een vrijstelling op een exploitatievergunning mag geven terwijl hij 

weet dat nooit is vastgesteld dat de omzet lager is dan 15% en hij zijn vergunning destijds al vijf 
jaar weigerde; 

- of de raad vindt dat bij hem preventief gehandhaafd had moeten worden op het bestemmingsplan 
als keer op keer niet gehandhaafd wordt bij Het Kwartier, Concordia en andere horecabedrijven die 
niet conform het bestemmingsplan hun bedrijf voeren. 

De schadeteller loopt nog steeds door vanwege niet handhavend optreden. Veel meer horecabedrijven in 
Stolwijk hebben schade opgelopen en lopen nog steeds schade op. Hij vraagt hoe de raad zal zorgdragen 
voor gelijke behandeling in algemene zin, hoe die zal zorgdragen voor gelijke behandeling bij handhaving 

en hoe alle horecaondernemingen in de Krimpenerwaard voor hun schade zullen worden vergoed. Hij wil 
eindelijk een keer actie en vindt de wijze van acteren van handelen van de raad een schande voor de 
democratie en de vrijheid. 
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4. Vaststellen verslag commissievergadering 19 april 2017 
Het verslag ongewijzigd vastgesteld. 
 

5. Toezeggingenlijst 
De voorzitter merkt op dat T17/61 is toegevoegd en ook is afgerond. 
 
De afgedane toezeggingen (met blauwe kolom ‘afdoening’) worden van de toezeggingenlijst gehaald. 
De toezeggingenlijst wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 
6. Vragenhalfuur 
Vragen Pro Krimpenerwaard opheffen wijkplatform Oost 

De heer Struijs heeft vernomen dat volgens Het Kontakt het wijkplatform Oost Schoonhoven ophoudt te 
bestaan. Dat vindt hij een bijzonder trieste gebeurtenis. In Schoonhoven zijn heel veel buurt- en 

wijkverenigingen zeer actief en voor de herindeling was er direct periodiek contact met collegeleden. Nu 
is dat niet meer het geval. Eerder heeft hij daar vragen over gesteld aan wethouder Neven, die heeft 
geantwoord eerst erg druk met harmonisatie te zijn geweest. Nu zijn de eerste gevolgen te zien van het 
niet actief acteren op dit gebied.  
Hij vraagt: 
1. of de wethouder heeft kennisgenomen van de opheffing van wijkplatform Oost; 

2. wat hierop diens reactie is; 

3. of er signalen dat meer buurt/wijkplatforms zich willen opheffen; 

4. wat de wethouder na 2,5 jaar nu daadwerkelijk gaat ondernemen om de wijk- en buurtverenigingen 
serieus te ondersteunen?  

 
Wethouder Sleeuwenhoek heeft kennisgenomen van het opheffen van het opheffen van wijkplatform 
Oost en betreurt dat. Er is contact geweest om het gesprek met hen aan te geven, maar zij hebben 
aangegeven daaraan geen behoefte te hebben en dat het moeilijk is opvolging te vinden voor het 
wijkplatform. Het college heeft het wijkplatform uitgenodigd voor een bijeenkomst in juni voor 

buurtcoördinatoren, wijkplatforms en buurtverenigingen. Dat wil daar geen gebruik van te maken, maar 
als iemand dat wel wil, dan zal het wijkplatform dat laten weten, zodat die uitgenodigd kan worden.  
Er zijn geen signalen ontvangen dat andere wijkplatforms zich willen opheffen. 
Wijk- en buurtverenigingen zijn een onderdeel van burgerparticipatie en de gemeente is op dat gebied 

nog volop in ontwikkeling. De uitwerking heeft nog tijd nodig.  
De heer Struijs weet dat de wethouder heeft geweigerd om wijkplatform Oost bij de hockey-ontwikkeling 
in Schoonhoven te betrekken, wat een van de redenen van stoppen is. Hij vindt het fijn dat nu wel 
afspraken met andere wijk- en buurtverenigingen worden gemaakt maar die komen erg laat. Hij vraagt 
welke actie het college gaat ondernemen richting het wijkplatform Oost om te kijken of een nieuwe start 
mogelijk is en of het bekijkt of ook in andere wijken of buurten wijkplatforms kunnen ontstaan. 
Wethouder Sleeuwenhoek heeft gevraagd of er mensen zijn die willen opstaan voor opvolging en 
aangegeven is dat daarvoor niemand beschikbaar is. Als dat wel het geval is zal het college daarop 

inzetten. Verder gaat het college druk aan de slag met burgerparticipatie, dat het komende halfjaar op de 
agenda zal staan. 
 

Vragen Pro Krimpenerwaard controle horeca 
De heer Struijs vraagt: 
1. hoe het college de 15 procent ondergeschikte horeca in paracommerciële gebouwen controleert, zodat 
de reguliere horeca geen last ondervindt van oneerlijke concurrentie; 

2. waarom het college weigert te handhaven bij Het Kwartier en er geen dwangsommen worden 
verbeurd; de Commissie van bezwaar en beroep heeft geconstateerd dat er diverse overtredingen 
plaatsvinden; 

3. volgens Koninklijke Horeca Nederland Krimpenerwaard zijn er ook 40 illegale locaties; wanneer is de 
burgemeester van plan om handhavend op te treden? Deze lijst is al 4 jaar bij de gemeente bekend.  
 
Burgemeester Cazemier antwoordt dat het bestemmingsplan Dorpskernen van de voormalige gemeente 
Vlist de regeling kent dat maximaal 15% van de omzet gerealiseerd mag worden op een 

bedrijfsvloeroppervlak gereserveerd voor ondergeschikte horeca. De rest van de gemeente kent die 
regeling niet. Daarop wordt gecontroleerd. 
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Vervolgens gaat hij in op de vraag waarom het college weigert bij Het Kwartier te handhaven. De 
Commissie bezwaarschriften heeft vastgesteld dat in het verleden overtredingen hebben plaatsgevonden 
en dat er daarom terecht preventieve dwangsommen zijn opgelegd aan Het Kwartier en SSO. Recent is 

vastgesteld dat er in het verleden een bijeenkomst is geweest die strijdig was met de aanschrijving en 
daarom wordt nu daadwerkelijk een dwangsom geïnd bij SSO en Het kwartier. 
Volgens KHN zijn er 40 illegale horecalocaties. Het college is momenteel bezig met een inventarisatie van 
horeca in het buitengebied en er vindt een handhavende ronde plaats langs horecaondernemingen. Beleid 
moet dus op gang komen. Tegen illegale horecalocaties zal worden opgetreden. Wel is een aantal 
grensgevallen in de gemeente ontstaan, zoals theetuinen, waarbij sluitingstijden heel hard in het 
bestemmingsplan zijn vastgelegd, maar soms ook heel diffuus zijn, wat de handhaving niet eenvoudig 
maakt. 

De heer Struijs heeft begrepen dat in de voormalige gemeente Schoonhoven ook de regeling van 
maximaal 15% ondergeschikte horeca bestond. 

Burgemeester Cazemier heeft andere informatie. 
 
7. Ingekomen stukken uit de raad 
Aanrijtijden politie en inzet BOA’s 
De heer Pannekoek constateert uit de cijfers van Midden-Holland dat de politie het qua aanrijtijden niet 
goed en niet slecht doet en informeert naar opties ter verbetering. Er zijn geruchten dat er veranderingen 

komen bij de “noodhulpauto” en hij vraagt de politiechef daarover iets te vertellen. De VGBK wil bij het 
bespreken van de lokale cijfers ook oplossingspercentages meenemen.  
 
De heer Heerens vindt de reactietijden in het algemeen best mooi. Een aantal gemeenten in Zuid-Holland 
zit met de reactietijden onder de 80%, namelijk Bodegraven-Reeuwijk, Kaag en Braassem, Nieuwkoop, 
Zuidplas en de Krimpenerwaard. Deze gemeenten beschikken over uitgestrekte gebieden en hij vraagt of 
de politie de aanrijtijden aldaar wel voor elkaar krijgt. 
 
Mevrouw Jaspers informeert naar correlatie tussen aanrijtijden en een landelijk gebied.  

Er zijn vier fulltime boa’s werkzaam en er was een stijging van 55% van de meldingen in 2016 ten 
opzichte van 2015. Zij is van mening dat handhaving met de huidige middelen en personeel op de 
gestelde taken onvoldoende mogelijk is. Wellicht zijn de taken te actualiseren en te prioriteren aan de 
veiligheidsmonitor. Zij vraagt tot slot hoe de boa’s efficiënter inzetbaar zijn en wat de kosten daarvan 
zijn. 
 
De heer Van der Burg, van politie Midden-Nederland, zoekt daadwerkelijk ruimte voor verbetering in de 
Krimpenerwaard en in het district. De politie heeft zelf gezegd binnen 15 minuten bij een oproep met 

prioriteit 1 te willen zijn. De meldkamer heeft daarvan 2 minuten ter beschikking en de politie-eenheid 13 
minuten. Die 13 minuten wordt in 88% van de gevallen gehaald. De meldkamer werkt hard aan het 
opmaken van meldingen binnen 2 minuten. De politie heeft een ambitie om in 90% van de meldingen 
binnen 15 minuten ter plaatse te zijn. Dat zal echter niet kunnen als de meldkamer niet sneller is en bij 
de huidige bezetting. Het zal ook altijd zo zijn dat cijfers in landelijk gebied minder hoog zijn dan in 
stedelijk gebied. Bij brand of een ongeval kan beter de brandweer of de ambulance binnen 15 minuten 
aanwezig zijn. 

De term “noodhulpauto” bezigt hij niet zo snel en hij heeft het in plaats daarvan over surveillance-

eenheden. Een noodhulpoproep komt er gemiddeld 1,5 keer per dag. Bij de weekenddiensten op vrijdag- 
en zaterdagnacht rijdt er een tweede auto en daaraan verandert niets. 
Het oplossingspercentage neemt hij mee in het overleg in het najaar. 
 
Burgemeester Cazemier vindt de vragen over politiesterkte terecht. De Krimpenerwaard is als uitgebreide 
plattelandsgemeente relatief dun bedeeld. Er gaat een discussie plaatsvinden over een nieuwe 
sterktetoedeling in de eenheid.  
Twee punten zijn in het verleden toegezegd: de aanrijtijden en het aantal wijkagenten. De norm van 1 

wijkagent per 5.000 inwoners wordt nog niet gehaald. 
De boa’s zijn veelgevraagd, iedereen weet ze te vinden en het principe is de gestelde regels ook te 
handhaven. Het primaire domein van de politie is veiligheid en het primaire domein van de boa’s is 
leefbaarheid.  
Er zijn in de Krimpenerwaard 5 boa’s, een per 10.000 inwoners. Gouda heeft er 19, een op 3.700 
inwoners. Men zal dus duidelijk moeten prioriteren aan de hand van monitors. Hij is er voor dat de raad 
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in de positie komt om de wensen voor handhaving en prioritering neer te leggen. De bewoner vraagt om 
schoon, heel en veilig en daarbij gaat het om leefbaarheid. Ook op drankgebruik van 18-‘ers wordt de 
gemeente aangesproken. Hij wil de raad een jaarplan handhaving voorleggen. 

Een boa kost circa 50.000 euro per jaar. Nu worden die extern ingehuurd en bezien wordt of de 
gemeente die zelf in dienst kan nemen. 
 
De voorzitter kondigt op 19 september a.s. een thema-avond over veiligheid aan waarop wellicht de 
boa’s worden uitgenodigd. Zij kunnen dan uitleg geven over hun werkzaamheden. 
 
De heer Heerens is content met de boa’s in Schoonhoven. Zij ontmoeten weinig geweld en hij vraagt hen 
naar fietsers in de straat en de illegale stort te kijken. 

 
De heer Pannekoek hoopt dat het aantal wijkagenten nog toeneemt en wil niet dat politiemensen boetes 

zelf moeten betalen als ze bij reageren op meldingen meer dan 40 km per uur te hard rijden dan de 
toegestane snelheid. 
 
De heer Maat ziet vergelijkbare gemeenten qua aanrijtijden lager scoren dan de Krimpenerwaard en 
vraagt hoe de bezetting van de Krimpenerwaard zich verhoudt tot vergelijkbare gemeenten met een 
uitgestrekt gebied. 

 
De heer Slob merkt op dat er pilots in het land zijn om postbodes in te zetten als ondersteuning van 
boa’s, die daardoor effectiever in te zetten zijn. Wellicht is dat ook een idee voor de Krimpenerwaard. 
 
De heer Van der Burg drukt mensen op het hart om veilig aan te komen in plaats van koste wat kost 
aanrijtijden te halen. Bij reanimatie zijn er in de Krimpenerwaard ook first responders bij de brandweer, 
zodat hulpverlening vlug ter plaatse is. 
Over aantallen wijkagenten wil hij nog eens met de burgemeester praten. Er worden al extra wijkagenten 
ingezet, terwijl daarvoor in de formatie geen ruimte is. Hijzelf gaat niet over de toedeling. Ooit is een 

normering vastgesteld en die wordt volgend jaar weer ter discussie gesteld. De burgemeester en anderen 
maken zich druk om er in het district formatie bij te krijgen. Hij probeert de goede mensen binnen te 
houden. In de bezetting van gemeenten zit wel een bepaalde logica. 
 
Burgemeester Cazemier laat weten dat de mening van de gemeenteraad over de politiesterkte zwaar zal 
meewegen in de discussie over politiesterkte.  
Hij vindt de gedachte om postbodes overtredingen te laten signaleren interessant en gaat daarover 
nadenken. 

 
Wethouder Vente merkt op dat in het KVO-overleg van Schoonhoven is afgesproken overleg te hebben 
met winkeliers in de Lopikerstraat en de omgang met de buitenruimte en uitstallingen. Winkeliers in een 
winkelstraat moeten volgens hem elkaar aanspreken op wat zij willen en hun gedrag. Als dat niet lukt 
kan hij zich voorstellen regels te stellen, maar dan gelden de APV-regels voor de gehele gemeente. Hij 
wil meer zelfregulering. Over fietsen in voetgangersgebied wordt in het KVO-overleg gesproken. 
 

Wethouder Neven is de illegale stort niet uit de meldingen bekend. Wel is hem illegale plaatsing van 

afvalzakken bekend. De boa zoekt bij aangifte dat na en dan wordt er geverbaliseerd. Bij diftar is de 
eerste maanden extra handhaving ingehuurd. 
 
Stand van zaken Voedselbank 
Mevrouw Jaspers vraagt een reactie op de schriftelijk gestelde vraag. Zij wil weten of er contact is 
geweest en of er voorlopig twee voedselbanken blijven bestaan. 
 
De heer Struijs informeert naar de laatste stand van zaken. 

 
Wethouder Vente heeft vorige contact gehad met de secretaris Van Gessel, die ook penningmeester van 
de voedselbank is. Naar gelang van het al dan niet handhaven van het royement door de algemene 
ledenvergadering van Voedselbanken Nederland zal een gesprek plaatsvinden over subsidie. Weken 
geleden is door de algemene ledenvergadering een royement op de voedselbank Schoonhoven 
uitgesproken. Daarop is een beroepsprocedure mogelijk en de oude voedselbank Krimpenerwaard heeft 
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daarvan gebruik gemaakt. In die procedure is een onafhankelijke beroepscommissie ingesteld en die 
brengt advies uit aan de algemene ledenvergadering. Die zal in de laatste week van mei besluiten het 
royement al dan niet te handhaven. 

De huidige voorzitter van Voedselbanken Schoonhoven heeft de gemeente een aantal vragen gesteld 
over de positie van de gemeente en daarop heeft de gemeente geantwoord. Ook is nadere informatie 
verstrekt aan de Bezwarencommissie. Die commissie maakt een rapport op en dat wil hij, al dan niet 
openbaar, delen met de commissie. De gemeente gaf de laatste twee jaar geen subsidie aan de 
voedselbank. 
Of de tweede informele voedselbank blijft hangt af van het besluit van de algemene ledenvergadering. 
Als het royement in stand blijft kan hij zich voorstellen dat het een club wordt waaruit een nieuwe 
voedselbank blijft. Als het royement niet in stand blijft gaat hij er van uit dat de oude voedselbank 

Krimpenerwaard zijn werk op volle kracht kan hervatten. Dan is er geen enkele reden om met een 
tweede voedselbank te werken. 

 
8. Leren van ervaringen van burgers met betrekking tot Wmo en jeugdhulp 
De voorzitter deelt mee dat het een bespreekstuk is ingebracht door de commissie. Er is een ambtelijke 
reactie op de bespreeknota. 
 
De heer Verkerk hoopt aan de hand van ervaringen van cliënten verbeterpunten te kunnen kiezen voor 

het beleid. Ervaringen van cliënten hoeven geen kritiek te zijn, maar zijn verbeterpunten. Waar gehakt 
wordt, vallen namelijk spaanders en bij een begin worden ook fouten gemaakt. Belangrijk is als 
gemeente zorgvuldig om te gaan met spaanders, omdat iedere spaander een kwetsbare gemeentelijke 
inwoner betreft. Het is belangrijk te voorkomen dat er opnieuw spaanders vallen. 
De stukken bevatten de cliëntervaringen van het gemeentelijke onderzoek en de ervaringen die bij het 
CDA-zorgmeldpunt zijn neergelegd. De ambtelijke reactie geeft aan in te zetten om zorg dichter bij de 
burger te organiseren via het project sociale basisinfrastructuur, de kwaliteit van de Groene Hart hopper 
en het bekend maken van de onafhankelijke cliëntondersteuner. Op die zaken is al inzet gepleegd. 
Over de overblijvende zeven vragen wil hij graag met de commissie en het college van gedachten 

wisselen om de werkwijzen te verbeteren. Het zijn basale zaken die hij vanzelfsprekend vindt. Hij vraagt 
de andere fracties of met die zeven punten verdere spaanders te voorkomen zijn. De zeven punten zijn: 
1. Stoppen met zorginkoop via de online veiling. Men kan starten met inkopen op kwaliteit en op 

serviceniveau in combinatie met structurele inkoop. Uit aanbesteding komt namelijk geen financieel 
voordeel. Continuïteit van zorgverlening is dan belangrijker. 

2. Wel of niet vaststellen van een ambitieniveau ten aanzien van de tevredenheid van cliënten over de 
toegang, de kwaliteit van ondersteuning en de bekendheid van cliënten van de mogelijkheid tot 
onafhankelijke cliëntondersteuning; hij stelt een ambitieniveau van 80% voor. 

3. Aanvullend onderzoek doen onder cliënten bij wie de aanvraag/melding is afgewezen. 
4. De doorlooptijd van de aanvraag bij het gemeenteloket verkorten; die is nu maximaal 8 weken; er 

zijn heel veel niet complexe situaties en daar kunnen mensen sneller antwoord krijgen over 
ondersteuning. 

5. Toezicht op het geleverde product en resultaat in relatie tot fraude. Ambtelijk is aangegeven dat 
mee te nemen in het nazorgtraject. Hij wil dat tijdens de zorg laten doen. Een mooie gedachte is 
de regierol van de gemeente vorm te geven in een cliëntvolgsysteem: tussentijds ambtelijk contact 

hebben met de cliënt. Daardoor signaleert men fraude sneller. 

6. In de Wmo-verordening de volgende zaken daadwerkelijk op te nemen:  
a. geleidelijke overgang naar een ander regime;  
b. verminderen zorgmijding door bijstellen van knoppen voor eigen bijdrage;  
c. een regeling voor medische meerkosten in plaats van regeling via bijzondere bijstand; 
d. een inkomensgrens voor een collectieve ziektekostenverzekering tot 130% van het 

minimuminkomen. 
7. Laagdrempeliger bezwaar, beroep of klachten mogelijk maken. Bij de bevolking is er daarvoor 

angst en men ervaart een drempel; zorgaanbieders kan men verplichten om ook klachten van 

naastbetrokkenen in behandeling te nemen; ook kan men bekend maken dat naastbetrokkenen 
ook altijd bij de gemeente mogen klagen over de zorg aan de cliënt. 

 
De heer Gabeler stemt volmondig in met de suggesties van de heer Verkerk. Wellicht is een soort track 
en trace systeem mogelijk, zodat een cliënt de voortgang van een aanvraag kan volgen.  
Voordat er een klacht of bezwaar binnenkomt kan al gevraagd worden of het al dan niet goed is gegaan. 
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Men kan tevreden zijn als in een bepaald aantal gevallen de noodzakelijke voorzieningen verstrekt 
worden, maar hij vraagt zich af of ook casussen worden besproken en peer review of benchmarking 
plaatsvindt om steeds beter te kunnen bespreken. 

 
Mevrouw Willems vindt de zeven punten van het CDA interessant en aanleiding om naar de materie te 
kijken. Primair vindt zij het van belang hoe de mensen de dienstverlening waarderen. Haar suggestie is 
tevredenheid om te vormen naar waardering. Dienstverlening of het product wordt namelijk gewaardeerd.  
De gemeente mag best een ambitie hebben op doorlooptijden. Voor enkelvoudige diensten kan dat 
binnen twee weken zijn en voor de meervoudige diensten maximaal de wettelijke termijn. Een wettelijke 
termijn is voor haar geen richttijd, maar een achtervang. 
Verder vraagt zij aandacht voor zorgmijding. Alle knoppen die te beïnvloeden zijn om zorgmijding te 

voorkomen wil zij bediscussiëren. 
Tot slot pleit zij ervoor om van het veilingmodel af te stappen, wat volgens haar geen goed systeem is. 

 
De heer Verburg merkt op dat het overgrote deel van de verleende zorg als heel goed ervaren wordt en 
er heel weinig signalen zijn dat het niet goed gaat. Recent waren er wel twee meldingen van procedures 
en communicatie die in de gemeente minder goed lopen. Als dat de enige twee incidenten zijn is hij dik 
tevreden. 
Het college voert al volop verbeterpunten door en bewaakt termijnen beter. Hij is benieuwd of ook 

zorgmijding plaatsvindt, zoals het CDA stelt. 
 
Mevrouw Van der Wekken is enigszins verbaasd dat het CDA het onderwerp agendeerde en wil weten wat 
de status is van het CDA-zorgmeldpunt. Er zijn daar klachten binnengekomen, maar er is geen onderzoek 
gedaan naar de rechtmatigheid ervan. Het CDA kan niet onderzoeken of die klachten terecht zijn en zij 
vraagt om welk aantal klachten het gaat. 
De heer Verkerk heeft in totaal 30 reacties met 60 klachten ontvangen. Bij andere meldpunten zijn 
aantallen vaak veel lager. Het CDA heeft geen onderzoek gedaan naar de rechtmatigheid van de klachten. 
Wel heeft hij bij klachten doorgevraagd. 

Mevrouw Van der Wekken wil meedenken over te vormen beleid en geeft het CDA daartoe huiswerk mee. 
Mensen met een aangepaste rol- of scootmobiel moeten bij verhuizing naar een andere gemeente een 
ander vervoermiddel aanvragen. De problemen liggen niet bij de gemeente Krimpenerwaard, omdat die 
met alle zorgaanbieders een contract heeft. Al met al is het een vreemde regeling. Zij verzoekt het CDA 
dat punt mee naar Den Haag te nemen. 
De heer Verkerk wil zich vooral op lokale zaken focussen en maakt graag gebruik van de landelijke 
connecties binnen het CDA. 
Mevrouw Van der Wekken vindt tevredenheid van 80% te laag en gaat voor 100%. De doorlooptijd van 

de aanvraag verkorten klinkt klantvriendelijk, maar procedures nemen gewoon tijd in beslag en moeten 
zorgvuldig gebeuren. Een korte duur moet geen doel op zich worden. 
Haar ervaring is dat mensen niet in de problemen komen door de Wmo-eigen bijdrage, maar wel door de 
hoge premie voor hun ziektekostenverzekering. 
Zorg dichterbij de burger brengen is prachtig, maar is naar haar mening niet realistisch. Niet alle 
voorzieningen in alle kernen is mogelijk. 
 

Mevrouw Van Zijl-Vuijk is heel blij met de inbreng van het CDA, omdat het zorg uit over spaanders die 

vallen bij nieuw beleid. Die zorg spreekt zij ook uit. 
Van online zorginkoop is zij ook geen voorstandster en liever kiest zij voor het hooghouden van kwaliteit 
en service. 
Een track- en trace-systeem is goed. Mensen willen namelijk weten waar ze in het proces zijn en 
wanneer ze antwoord krijgen. Bij het idee van een cliëntvolgsysteem voorkomt men misschien fraude.  
Waardering vindt zij een heel sympathieke verandering. 
Het is ook belangrijk om te zien of men iets met de collectieve ziektenkostenverzekering kan, in 
navolging van de gemeente Rotterdam. 

 
Mevrouw Ras is blij met de agendering van het onderwerp. Dat er een grote tevredenheid zou zijn deelt 
zij niet, omdat 33% ontevreden is. Het gaat dan nog niet om mensen die geen zorg hebben gekregen. 
Volgens de VVD komt te ontevredenheid door de uitdaging en veranderingen in de jeugdzorg. Men heeft 
de veranderingen binnen de bestaande kaders laten plaatsvinden en naar haar idee komen de problemen 
daaruit voort. Er is nu nog steeds dezelfde overhead en werkwijze. Bij een aanmelding van een 17-jarige 
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voor Kerstmis werd meegedeeld twee weken dicht te gaan en dat mensen over 3,5 week aan de beurt 
zouden zijn. Dat vindt zij schokkend. Vervolgens is een hulpvraag neergelegd bij een zelfstandige 
psycholoog, waar de betreffende persoon binnen vier dagen terecht kon. Dit geval viel niet binnen de 

33%. 
De organisatie sluit ook om 17.00 uur en is in de weekenden niet bereikbaar, zodat men nog blij mag zijn 
met 33% ontevredenheid. Het ontevredenheidspercentage is volgens haar veel hoger. De huidige vorm 
van hulpverlening geeft zij daarom een dikke onvoldoende en zij pleit voor het denken in andere kaders. 
Spreekster gaat ervan uit dat de wethouder deze opvatting deelt en dat men een nieuwe weg kan ingaan. 
 
Mevrouw Van Buren-van der Heiden dankt de heer Verkerk voor het vele verrichte werk en vraagt of de 
presentatie is gemaakt naar aanleiding van klachten. 

De heer Verkerk antwoordt dat de presentatie is gemaakt naar aanleiding van klachten en naar 
aanleiding van de bespreeknotitie. 

Mevrouw Van Buren-van der Heiden vraagt of het CDA de ontvangen klachten ook met naam en toenaam 
bij de wethouder heeft neergelegd. 
De heer Verkerk heeft dat niet met naam en toenaam gedaan, maar heeft mensen wel gevraagd met de 
gemeente contact op te nemen. Het zorgmeldpunt van het CDA is niet gericht op individuele bemiddeling. 
Mevrouw Van Buren-van der Heiden wijst op het Wmo-cliëntervaringsonderzoek waarvan de respons 
volgens het onderzoeksbureau hoog zou zijn, maar haar idee was die respons laag. Met ambtenaren zijn 

goede afspraken nodig en die zouden op menselijke wijze en niet altijd financieel naar de problemen 
moeten kijken. Klagers heb je altijd, maar zijzelf hoort weinig klachten, hoewel GBS midden in de 
maatschappij staat. Er wordt aan verbeterpunten gewerkt, maar zij verwacht de 100% tevredenheid 
nooit te kunnen halen. 
 
De heer Struijs informeert wat het college met de prima inbreng van het CDA en bijvoorbeeld de kritische 
inbreng van de VVD zal doen. Als die VVD-inbreng waar is, is die stuitend.  
Yvonne Muis schreef op 9 mei over de jeugdzorg en heeft daarop kritiek. Daarop wil hij ook een reactie 
van het college horen. Als die reactie niet vanavond kan komen, wil hij die reactie schriftelijk hebben. 

Na agendering van het onderwerp in Het Kontakt werd hij gebeld door mensen die meenden dat er al een 
evaluatie had plaatsgevonden. Daarover vraagt hij helderheid. 
Mevrouw Willems heeft het college ook een reactie op de brief van Yvonne Muis gevraagd. 
 
Wethouder Sleeuwenhoek spreekt dank uit aan degenen die een constructieve bijdrage hebben geleverd 
en voor het werk van het CDA. 
De gemeente hanteert op dit moment een dynamisch selectiemodel. Er wordt nu gewerkt aan een nieuwe 
inkoop voor de periode 2018-2021. De CDA-inbreng neemt zij mee in dat proces. 

Het college streeft naar een hoogste klanttevredenheid, maar 100% is nooit te halen, alleen al omdat 
zorgmijders niet tevreden zullen zijn. 80 is op zich een mooi percentage. Het tevredenheidspercentage 
moet volgens haar in een nieuw beleidsstuk komen. Dienstverlening van het loket hoort daarbij. 
Onderzoek naar afgewezenen hoort niet in de wettelijke evaluatie thuis en kan worden meegenomen in 
een ander onderzoek. Wel wil zij het doel daarbij weten. Bij het doel leren uit de handelingsmethode 
moeten de vragen daarop toegespitst worden. 
Het verkorten van de aanvraagperiode is lastig, vanwege eenvoudige en lastige problemen. Een 

aanvankelijk eenvoudige aanvraag kan heel complex zijn. Er wordt gestreefd naar een zo kort mogelijke 

aanvraagperiode. Er wordt zeker niet afgewacht tot de wettelijke termijn. Er kan nog wel worden geleerd.  
De suggestie van track en trace is mooi, maar de vraag is wel hoe dat technisch ingevoerd wordt. Dat 
punt neemt zij mee. 
Bij een door de PvdA voorgestelde digitale aanvraag komt het keukentafelgesprek in het gedrang. Het is 
heel belangrijk om te merken of mensen wel tevreden zijn en daarom wil zij dat handhaven, ook om te 
weten hoe het met mensen gaat. 
Bij toezicht geldt het piepsysteem. Als mensen de toegezegde zorg niet krijgen kunnen ze dat melden. 
Hoe het gaat met mensen komt aan de orde bij de evaluatie en keukentafelgesprekken.  

Bij zeer complexe zorg kan soms een korte indicatie afgegeven worden om te testen of de gegeven zorg 
de juiste is. 
De eigen bijdrage is per 1 januari 2017 bijgesteld. Er zijn bijvoorbeeld drie opties bij de verordening uit 
te werken en dat zegt zij toe. 
Zij ontvangt graag voorbeelden in het kader van de regeling medische kosten en de collectieve 
ziektekostenverzekering, zodat zij daarmee aan de slag kan gaan. 
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Andere suggesties met betrekking tot zorgmijding hoort zij eveneens graag. 
Er is een standaard wettelijke klachtenprocedure. Zij merkt ook dat er angst bij mensen is om te klagen. 
Allen moeten zorgen voor het wegnemen van die angst en zeggen de gemeente te bellen. 

Zorgaanbieders zijn verplicht klachten aan te nemen. Aanbieders die geen klachten van naasten 
aannemen hoort zij graag. 
Casuïstiekbespreking en benchmarking gebeuren continu. De twee incidenten die de SGP meldde zijn 
haar niet bekend en zij hoopt dat zij die wel te horen krijgt. Een reeks incidenten is haar ook niet bekend. 
De heer Verburg hoorde dat een UWV-medewerker zei dat je slecht af bent als je een indicatie of 
uitkering nodig hebt in de gemeente Krimpenerwaard. 
Wethouder Sleeuwenhoek wil daarover meer horen. 
De voorzitter stelt voor dat de heer Verburg wat hij weet aan de wethouder doet toekomen. 

Wethouder Sleeuwenhoek vervolgt dat dit jaar een evaluatie is verstuurd. 
Voor 24-uursveiligheid is er een crisisdienst. 

 
Wethouder Neven laat weten dat de brief van mevrouw Muis al is beantwoord en daarover zegt hij een 
raadsinformatiebrief toe. Van budgetplafonds wil hij af en daarop richt hij zich bij de inkoop vanaf 2018. 
De gemeenten hebben extra geld beschikbaar gesteld om daarvan af te komen van budgetplafonds. 
Als een medewerker heeft gereageerd zoals mevrouw Ras zei betreurt hij dat. Van dergelijke zaken wil 
hij leren en die mogen niet voorkomen. Die kwestie zal hij intern bespreken. 

 
De heer Verkerk hoort een positieve grondhouding bij het college. Een volgende stap kan zijn dat het 
college aangeeft hoe het zaken concreet maakt en hoe die ter besluitvorming worden voorgelegd. Dan 
wordt invulling gegeven aan de positieve grondhouding. 
 
Wethouder Sleeuwenhoek zegt een tijdpad toe. 
 

9.  “Sport voor iedereen” Sportnota 2017-2021 
De heer Heerens is tevreden over de Sportnota en gaat akkoord met het sportkrediet van 145.000 euro. 

10.000 euro ter stimulering van het behalen van het zwemdiploma spreekt hem aan, evenals het 
jongerenadvies. De sportcoach zou een bemiddelaar moeten zijn en zou contacten met de scholen 
moeten hebben. Evenals de jongeren is hij voor handhaven van de huidige zwembaden in de kernen. 
Ook hij is voorstander van gymnastiek te geven door vakdocenten, maar daarover gaan de scholen. In 
dat geval moet de groepsgrootte stijgen. 
De adviesraad raakte bij de advisering in tijdnood, waardoor die de nota niet kon bespreken. Die 

adviesraad moet voldoende tijd hebben om bijeen te komen. 
 
De heer Struijs zal het grootste deel van zijn bijdrage in de raadsvergadering ten gehore brengen en wil 
weten of alle scholen deelnemen aan het schoolzwemmen en wat het doel daarvan is: het zwemdiploma 
behalen of gezonde beweging stimuleren. 
Het college haalt 145.000 euro uit de reserve sport om de nota verder uit te werken, wat hij prima vindt. 
Hij vraagt waarvoor die reserve dient en waar 850.000 euro in zit.  
De jongeren hebben een prima advies gegeven en hebben vastgesteld dat er scholen zijn die zich niet 

houden aan de wettelijke richtlijnen voor het bewegingsonderwijs. Hij wil weten wat het college daaraan 

doet. 
 
De heer Hamel vraagt of het gaat om een sportnota of een aanzet tot een sportnota. Hij neemt aan dat 
kostenplaatjes en een SWOT-analyse volgen bij de nadere uitwerking. Het eren van sporticonen draagt 
bij aan het gelijk blijven of toename van leden bij sportverenigingen. 
Het streven om zoveel mogelijk mensen te laten bewegen is prima, maar wel informeert hij naar de rol 
van de buurtsportcoaches. Het is volgens hem belangrijk dat er afspraken komen met verenigingen die 

acteren op gemeentelijke accommodaties in relatie tot jeugdsubsidies.  
 
De heer Slob vraagt waarom het sportpercentage van 22% van mensen die minimaal een uur per dag 
sporten sport bij de doelgroep 11 t/m 18 jarigen zo laag is en hoe dat wordt gemeten. De gymleraar 
weer terug laten komen is een taak van het onderwijsveld, maar hij vraagt of de gemeente daarop meer 
actief kan inzetten, zoals ‘Sport is baas’ uit Haastrecht. 
Verder informeert hij naar de stand van zaken van het jeugdsportfonds, dat sinds 2016 bestaat. 10,2 fte 
aan buurtsportcoaches lijkt hem veel. Wellicht zijn er meer mogelijkheden voor sport in de vorm van 
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toernooien. Samenwerking zoeken met een sportambassadeur levert inspiratie op. 
De beloning van vrijwilligers lijkt hem niet zo’n goed plan, omdat het onduidelijk is waar men dan de 
grens legt. Tot slot wil hij weten hoe de gemeente jonge sporttalenten kan ondersteunen. 

 
De heer Van Dortmont vindt een mooi en goed leesbaar stuk voorliggen dat vooral een stip op de horizon 
zet en een visie geeft op het te voeren beleid. Sport voor iedereen is een mooi streven, maar op dit 
moment is het aantal jongeren tussen de 11 en 18 jaar dat aan de bewegingsnorm voldoet vrij laag. Gaat 
de Sportnota zorgen voor het behalen van de doelstelling van 22% in 2021? Uitvoeringsprogramma’s en 
een financiële onderbouwing zijn er nog niet. GBVK is zich ervan bewust dat er grote verschillen in de 
kernen zijn wat betreft accommodaties en die verschillen zal hij in de toekomst nauwlettend volgen. 
Ter stimulering van schoolzwemmen bereidt GBVK een initiatiefvoorstel voor en hij vraagt of er op dit 

moment al initiatieven zijn. 
 

De heer Verburg mist verschillende sportlocaties in de nota, zoals van de polsstokclub en de ijsclub. 
Buurtsportcoaches kunnen heel goed werk doen, maar hij zet vraagtekens bij het aantal van 10, zeker 
als over een aantal jaar de subsidie daarvoor wegvalt. 
De overgangsregeling afbouw subsidies is een pijnlijk aspect en hij vraagt of die regeling over meerdere 
jaren plaatsvindt. 
Tot slot informeert hij of de adviesraad Sociaal Domein inderdaad te weinig tijd heeft gekregen om te 

reageren. 
 
Mevrouw Willems informeert wat de buurtsportcoaches opleveren, wat ze kosten, of ze buiten 
kantoortijden inzetbaar zijn en wat ze doen om beweging buiten de verenigingen te stimuleren. 
Er zal een verschuiving plaatsvinden van structurele naar incidentele subsidies en van exploitatie- naar 
activiteitensubsidies, maar dan heeft zij zorg over het rondkrijgen van hun exploitatie. 
Wat betreft accommodaties vraagt zij zich af welke verenigingen met een substantiële verandering te 
maken krijgen en daarin wil zij inzicht. 
Daarnaast vraagt zij of het harmonisatieplan naar de raad gaat. De PvdA wil daarbij betrokken zijn. 

Zij accepteert de twee uitzonderingen bij niet-gemeentelijke accommodaties. Ook wil zij weten wat de 
gemeente doet als een vereniging de gemeente een gebouw wil laten terugkopen. Heeft de gemeente 
een achtervang om in dat soort gevallen te kunnen acteren? 
Er wordt meer op exploitatie gestuurd waarbij gezamenlijk gebruik wordt gepromoot. Dat levert de vraag 
op wie verantwoordelijk is voor beheer en begeleiding. Zij vraagt hoe de gemeente zaken zodanig 
organiseert dat dat goed gaat. 
Tarieven zijn geharmoniseerd en er is een ingroeitermijn afgesproken. Die harmonisatie gaat dit jaar in, 
terwijl subsidies al vaststaan. Wellicht is het subsidiebeleid open te gooien, zodat men verenigingen kan 

tegemoetkomen. 
De kaders voor het budget zijn voor de PvdA nog niet hard en zij wil meedenken over extra budgetten 
om verenigingen te professionaliseren of bij te dragen aan doelen. 
De inbreng van de klankbordgroep jongeren adviseert zij mee te nemen en de suggestie voor een 
knipkaart, al dan niet bij professionele sportinstellingen, om zo te snuffelen aan sporten in de 
Krimpenerwaard vermeldt zij tot slot. 
 

De heer Gabeler waardeert het stuk, dat met name in het kader van de harmonisatie waarde heeft. In de 

bijeenkomst van de sportbestuurders werd het stuk door iedereen anders geïnterpreteerd. Heel snel 
moet duidelijk zijn wat het voor verenigingen betekent. Het college heeft een beleid nodig over waar men 
voor gaat en wat wordt gesubsidieerd. Subsidies moeten zijn gericht op het behalen van de 
doelstellingen, die het beleid noemt. Daarnaast zijn accommodaties ook gericht op beleidsdoelstellingen. 
Ook moet de nota iets vermelden over aanpalende terreinen, zoals het sociaal domein en ouderen- en 
jongerenbeleid. Ten slotte is er een paragraaf nodig over ruimtelijke ordening, waar men te maken heeft 
met verkeersveiligheid, speeltuinen en openbare terreinen waar mensen die niet in verenigingsverband 
bewegen kunnen verblijven. Beleid kan ook zijn gehandicapten en schooluitvallers te laten participeren. 

Bij het formuleren van die doelstellingen zijn subsidies daaraan veel meer te koppelen. Subsidies kunnen 
ook aan deelnemers gekoppeld worden en dat zou een aparte paragraaf moeten zijn.  
Bij accommodaties moet het gaan over de vraag of die er voldoende zijn en hoe dat zich verhoudt tot 
gemeenten in de regio. Men moet zich ook afvragen of men ouderen meer wil laten sporten en dat punt 
zou men in doelstellingen moeten opnemen. 
De Sportnota kan wat hem betreft niet tot 2021 wachten en daarmee zou men eerder moeten beginnen. 
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Mevrouw Bultman informeert naar de harmonisatie op het gebied van sportaccommodaties. Zij heeft uit 
Ouderkerk aan den IJssel bericht van de volleybalvereniging gehad dat die 2.500 euro huur per jaar meer 

gaat betalen. Wellicht kan die vereniging daarvoor gecompenseerd worden. 
Verder vraagt zij meer informatie over de invulling en de taken van de buurtsportcoaches. In sommige 
gemeenten zijn die goedkope alternatieven of concurrenten voor sportverenigingen, waardoor die 
verenigingen leden kwijtraken en dat mag volgens haar niet de bedoeling zijn. 
Verder vraagt zij sport voor mensen met een beperking integraal in de Sportnota mee te nemen. 
Bladzijde 9 vermeldt dat de aspecten van de verenigingsvitaliteit als criteria worden genomen voor het 
toekennen van toekomstige activiteitensubsidies. Dat is niet zo goed voor kleinere verenigingen. Bij 
activiteitensubsidies zullen grotere verenigingen daardoor steeds meer subsidie krijgen en de kleinere 

verenigingen steeds minder.  
Als het goed is zijn er speciale regelingen voor kinderen die in armoede opgroeien en willen sporten. 

Daarover wil zij meer weten. 
 
Wethouder Sleeuwenhoek erkent dat het gaat om een enorme lappendeken. Die brengt een enorme 
uitdaging en harmonisatieslag met zich mee, die tijd kosten. Vandaar de aangegeven termijn. In die 
termijn zullen veel vraagstukken naar voren komen. Er is veel tijd nodig om te kijken naar 
huurcomponenten en eigendomssituaties. Het college neemt geen abrupte beslissingen en er wordt 

onderbouwd welke maatregelen consequenties hebben en voor wie. Zij moet uitleggen hoe het 
uiteindelijk in elkaar zit. Eenieder wil gelijk weten waaraan hij of zij toe is en dat is begrijpelijk en logisch. 
Dat kan zij echter niet bieden en daarom ligt de nota voor. Die zorgt enigszins voor harmonisatie. Zij 
verwacht echter niet in 2021 volledig geharmoniseerd te zijn. Dat kan ook een termijn van 15 jaar 
vergen. Zij wil geen overhaaste beslissingen nemen en goed onderbouwd kijken wat een vereniging al 
dan niet kan dragen. 
De gemeente stimuleert schoolzwemmen en de school beslist of zij daaraan meedoet. De gemeente 
betaalt voor een aantal scholen het vervoer naar het zwembad toe, maar om aan schoolzwemmen te 
doen blijft aan de scholen. 

Het oordeel over de inzet van een vakdocent gym ligt bij de scholen en het is niet aan de gemeente om 
daaraan bij te dragen. Financiering van een vakdocent vanuit de buurtsportcoaches is niet de bedoeling. 
De reserve sport komt uit voormalige gemeenten en op de vraag waarvoor die reserve dient moet zij 
terugkomen. Door daarop een beroep te doen komt niets in gevaar. 
Het gaat erom de basis op orde te krijgen en niet om een keihard sportbeleid vast te stellen. 
Er is een maximale subsidie aangevraagd voor 10,2 fte aan buurtsportcoaches. Die zijn er op dit moment 
nog niet. De regeling is zo divers ingezet dat de huidige regeling afgebouwd moet worden en een nieuwe 
inzet nodig is. Zij heeft beloofd daarover met een presentatie te komen. 

De bewegingsnorm voor 18-‘ers is vele malen anders dan voor 18+’ers. Waarom het percentage sporters 
zo laag is weet zij is en zij wil dat laten stijgen. Het gaat om een groep die snel afhaakt. Sport wil de 
gemeente stimuleren en dat is een opdracht voor de buurtsportcoaches. Zij moeten sportverenigingen 
niet in de weg zitten en zij moeten ze ondersteunen en helpen, daar waar nodig. Zodra daarover meer 
bekend is komt zij met een presentatie terug. 
De gemeente waardeert vrijwilligers. In hoeverre sportverenigingen met hun vrijwilligers omgaan laat de 
gemeente aan hen zelf. 

Gezien het initiatiefvoorstel VGBK wijst zij erop dat de gemeente niet van het schoolzwemmen is en 

slechts kan stimuleren. De scholen maken daarover een keuze. 
Het college heeft geprobeerd de adviesraad Sociaal Domein zoveel mogelijk mee te nemen. Een 
complicerende factor was dat het college de nota voor de zomervakantie naar de raad wilde hebben. Nu 
is wel een veel betere planning te maken en het college zal daarover met de adviesraad in overleg 
treden. 
Het college wil inzetten op doelgroepen, hen zoveel mogelijk stimuleren en subsidie verlenen. Er zal een 
verschuiving plaatsvinden. Bij accommodaties zal worden bezien wat die verschuiving voor betekenis 
heeft. Of kleine verenigingen door activiteitensubsidies in de problemen komen ligt aan wat voor een 

kern belangrijk is. Er wordt gekeken naar een goede balans en in kleine kernen moeten 
sportverenigingen blijven. 
De eerste tarieven voor de binnensport zijn bekend gemaakt en er vindt een eerste harmonisatie plaats. 
Met verenigingen die zich melden gaat zij zeker in gesprek. Zij zal ook een inventarisatie maken van de 
problemen die zich door die harmonisatie voordoen. In gesprekken wordt ingegaan op waarom 
verenigingen het in bepaalde kernen wel redden en andere verenigingen niet. Bezien wordt waaraan 
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behoefte is, of er behoefte is aan overgangsregelingen en hoe verenigingen overeind te houden zijn. Het 
college laat verenigingen niet in de kou staan en het gaat met hen in gesprek. 
Voor mensen die het niet kunnen betalen is er een jeugdsportfonds en daarvan wordt veel gebruik 

gemaakt. Er komt wel een evaluatie armoedebeleid, waarin die regeling wordt meegenomen. 
Talentondersteuning gebeurt vanuit de brede sport en via huldigingen en felicitaties. Daarvoor is er een 
schema. Fondsen om toptalenten te subsidiëren zijn er niet. 
‘Sport is baas’ is een stichting opgericht voor het vakonderwijs op de scholen in Haastrecht. Die stichting 
is gefinancierd vanuit de subsidie voor de buurtsportcoaches. Voor vakonderwijs op scholen zijn scholen 
zelf verantwoordelijk en de regeling voor buurtsportcoaches is daarvoor niet bedoeld. 
 
Wethouder Neven vult aan dat de gemeente geen taken heeft in de urenverdeling op basisscholen en de 

scholen voor het voortgezet onderwijs. In 1996 is de urennorm voor bewegingsonderwijs losgelaten; 
scholen bepalen zelf het aantal uren. Men gaat wel uit van kerndoelen en eindtermen, zowel bij het basis- 

als het voortgezet onderwijs. De richtlijn voor basisonderwijs is twee maal 45 minuten sport. Groep 3 tot 
en met 8 heeft ook een bevoegde docent nodig. 
Het voortgezet onderwijs kent in de onderbouw ook zes kerndoelen. Scholen zijn verplicht om 
bewegingsonderwijs te geven en zijn ervaring is dat alle scholen in de Krimpenerwaard daaraan voldoen. 
De richtlijn is 2 tot 3 uur. Ook bovenbouwleerlingen moeten te allen tijde bewegingsonderwijs krijgen. 
Toezichthouder is de inspectie. De gemeente stimuleert de Waardse sportspelen, waaraan alle vier 

scholen voor voortgezet onderwijs deelnemen. 
De oversteekplaats Dilettant is zeker in beeld. Op 16 juni a.s. wordt de led-attendering aldaar 
aangebracht. 
Scholen zijn niet te dwingen tot schoolzwemmen. Als docenten signaleren dat kinderen niet kunnen 
zwemmen wordt dat onder de aandacht gebracht en worden ouders opgelegd om zwemlessen te nemen. 
 
Besloten wordt het voorstel als bespreekpunt door te geleiden naar de volgende raadsvergadering. 
 
10. Veerdienst Gouderak Moordrecht 

De heer Heerens is het eens met het continueren van het veer en vraagt wat er na vijf jaar gebeurt. Dan 
is er geen argument om het veer op te heffen. Hij is blij dat het Schoonhovens veer steun verleent aan 
het veer Gouderak-Moordrecht. Men zou gebruik moeten maken van de uitstekende directeur van het 
Schoonhovens veer. 
 
De heer Struijs vindt het ongelofelijk belangrijk dat de veerdienst in stand blijft, wat de gemeente een 
behoorlijk bedrag kost van 70.000 euro. Moordrecht draagt 40.000 euro bij. Op zondag is het veer uit de 
vaart, terwijl het tarief ongeveer is verdubbeld. Hij vraagt hoe de gebruikers daar tegenaan kijken. 

Voetgangers en fietsers maken behoorlijk gebruik van de veerdienst. Ook Riek Bakker zegt dat de 
bereikbaarheid binnen de Krimpenerwaard op niveau moet blijven, onder meer door de veerdiensten. 
 
De heer Hamel ziet dat het Schoonhovens veer apart is gezet en vraagt hoe de rol daarvan bij het veer 
Gouderak-Moordrecht is. 
 
De heer Van der Wende is het ondanks de forse gemeentelijke financiële bijdrage eens met het voorstel 

voor vijf jaar. Dat betekent echter niet vijf jaar achteroverleunen. Hij wil de wethouder blijvend laten 

kijken naar verdere kostenreductie. 
 
Mevrouw Jaspers is zeer content met de voorgestelde oplossing en zou graag ook een avonddienst zien, 
omdat van afbouw afbraak kan komen. 
 
Mevrouw Bultman is heel blij met het voorstel. Gezien kerk- en familiebezoek stelt zij voor de maatregel 
om het veer op zondagen in de winter niet te laten varen te schrappen. 
 

Wethouder Neven erkent dat het veer zeer belangrijk is. In totaal worden er in de gemeente door de 
veren 3 miljoen mensen overgezet. Het college vindt de cijfers zo belangrijk dat het voorstel is gedaan. 
Het was niet mogelijk om met de gemeente Zuidplas een 50/50-regeling af te spreken. Het voorstel geldt 
voor vijf jaar, maar jaarlijks wordt samen met de gemeente Zuidplas bezien hoe het veer draait. 
In de aandeelhoudersvergadering is alles over de veerdienst te vragen. De veerdienst Shoonhoven is 
eigenaar van het veer. 
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Een lichte verhoging is volgens BMC op zijn plaats. Voor toeristen is de tariefsverhoging 25%, wat minder 
van invloed is op het aantal overzettingen. 
Bij avonddiensten is bekend dat men weinig mensen overzet, terwijl voor die uren wel mensen ingezet 

moeten worden. Dat zou extra geld betekenen. Dat geldt ook voor varen op zondag en de winter. Hij kan 
niet op het bedrag terugkomen, vanwege de gemaakte afspraak met de gemeente Zuidplas. 
Met de gebruikers heeft geen overleg plaatsgevonden, wat de aandeelhouders ook niet doen. Tussen 
twee gemeenten en met veerdienst Schoonhoven is zowel ambtelijk als bestuurlijk overleg geweest. 
 
Besloten wordt het voorstel als hamerstuk door te geleiden naar de raadsvergadering. 
 
11. Zienswijze Promen 

De heer Simons geeft een toelichting op de gemeenschappelijke regelingen namens de Auditcommissie. 
De begrotingen en jaarrekeningen zijn bekeken en de conclusies zijn als bijlagen bijgevoegd. De 

Auditcommissie wil dat het college aangeeft wat er met de zienswijzen het afgelopen jaar is gebeurd. 
 
Mevrouw Jaspers ziet enkele risico’s, zoals het weerstandsvermogen en te veel 
conjunctuurgevoeligheden, die hun weerslag hebben op de bedrijfskoten. De rijksbijdrage is eveneens 
niet zeker, zodat zij vaker iets van de verantwoordelijke wethouder over de stand van zaken wil 
vernemen, zoals per kwartaal. 

 
Mevrouw Willems herinnert aan een afspraak tussen portefeuillehouders over een regionale taakstelling 
op de bijdragen en die mist zij. 
De Auditcommissie vroeg om een vergelijking met de ingebrachte zienswijzen van vorig jaar en zij wijst 
daarbij ook op de zienswijzen op de kadernota. 
 
De heer Heerens informeert of de grootte van de staf van Promen redelijk in verhouding staat tot het 
aantal werknemers. 
Er zijn 11.000 leerlingen in het gebied die geen startkwalificatie hebben op mbo-niveau. Er wordt een 

leerbedrijf voorgesteld en hij is benieuwd hoe dat wordt gezien. 
Hij vindt het heel goed dat gemeenten opdrachten aan Promen geven, maar vraagt of die opdrachten 
andere opdrachtgevers niet verdrijven. 
 
De heer Struijs wil Promen als werkgever voor mensen met beperkingen in stand houden en stelt vast 
dat de compensatie van de lagere rijksbijdrage groot is. 
Pro Krimpenerwaard vindt dat gemeenschappelijke regelingen puur uitvoerende organisaties zijn en vindt 
het maken van reserves en potjes niet goed, zodat al het overblijvende geld jaarlijks terug zou moeten 

gaan naar gemeenten. Het gaat volgens hem om miljoenen euro´s. 
 
Mevrouw Ras ziet een afname van de baten, maar wel een toename van de kosten van huisvesting en 
vervoer die zij verklaard wil zien. Ook wil zij weten waarom er gewerkt wordt aan de toename van het 
eigen vermogen en de algemene reserve. 
Aan het werk- en ontwikkelcentrum nemen nu twee gemeenten deel, met mooie resultaten. Zij vraagt 
waarom de Krimpenerwaard daaraan ook niet meewerkt, zodat sociale uitsluiting te voorkomen is. 

 

Wethouder Vente herinnert aan de raadsinformatiebrief van 4 april over de toekomst van Promen. Voor 
de zomer of direct na de zomervakantie volgt een voorstel voor een raadsbesluit. De systematiek is het 
vaststellen van een begroting en in het laatste kwartaal een ondernemingsplan, dat een wijziging op de 
primaire begroting is. In het ondernemingsplan is ook een wijziging van de toekomstvisie meegenomen. 
Voor de zomer presenteert het college daarom geen begrotingswijziging. Na het verwerken van de 
zienswijzen stelt men de begroting vast. Bij het ondernemingsplan volgt een begrotingswijziging. 
Het algemeen bestuur stelt elke periode een managementrapportage vast en hij stelt voor die voor de 
commissie te ontsluiten. 

In antwoord op de vragen van de PvdA deelt hij mee dat er nog steeds een (Strijk)norm is. 
Het terugkoppelen van zienswijzen op het ondernemingsplan zal hij schriftelijk doen. 
Na het vertrek van de directeur in 2010 was er een interim-directeur die nogal heeft bezuinigd. Toen is 
de staf grotendeels weggesaneerd. Gezien het soort SW-bedrijf is er geen grote staf, ook gezien het 
gemeentelijke geld dat naar Promen wordt doorgesluisd. Ook vanwege de moeilijke doelgroep is hij niet 
van mening dat er sprake is van een grote staf. Elk jaar wordt er ook weer kritisch naar de staf gekeken. 
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In Gouda is er de school Segment voor praktijkonderwijs, onder het basiskader van het vmbo. Die 
leerlingen hebben al moeite om mbo 1 of mbo 2 te behalen. Nu is er een bypass om voor die kinderen 
vanuit het Segment een warme overdracht richting de arbeidsmarkt te laten plaatsvinden. Het gaat om 

een heel specifieke doelgroep. 
Verdringing is altijd al een serieuze afweging. Met betrekking tot groenonderhoud is gekozen om dat niet 
helemaal aan Promen te gunnen. Het deel voor de markt behoeft Europese aanbesteding, waardoor 
lokale aannemers er ook naast grijpen. 
Het overblijvende bedrag bij de jaarrekeningen van gemeenschappelijke regelingen wordt nu terug aan 
gemeenten teruggestort. Bij Promen is daarop wel eens een uitzondering gemaakt, omdat het een 
commercieel opererende gemeenschappelijke regeling is. 
In reactie op de VVD-opmerking over afname van de baten laat hij weten dat de populatie waarmee geld 

wordt verdiend vanuit de WSW kleiner wordt. De beste cliënten stromen het eerste uit en dat betekent 
dat men een steeds kwestbaardere groep overhoudt. 

Wat betreft de toename van de reiskosten zegt hij een verklaring toe. In Capelle aan den IJssel moest 
Promen uit het gemeentelijke pand en daarom is een nieuwe locatie gezocht. Daardoor namen de 
huisvestingslasten toe. Een precies antwoord daarop zegt hij voor de raadsvergadering nog toe. 
Wat betreft werkontwikkelcentrale heeft de gemeente gekozen om daar trajecten in te kopen. De 
successen van de eerste groepen zijn niet de successen van de groepen nu. Gouda en Waddinxveen 
hebben een project ontwikkeld en hebben dat bij Promen ingebracht. Bezien wordt nu of dat voor de 

Krimpenerwaard ook een succes kan zijn. 
 
De heer Struijs komt in de raadsvergadering terug op de omgang met overschotten en algemene 
reserves van gemeenschappelijke regelingen. 
 
Besloten wordt het voorstel als bespreekstuk door te geleiden naar de raadsvergadering. 
 
12. Zienswijze Regio Midden-Holland 
De heer Van der Wende vraagt wat de regio voor de Krimpenerwaard heeft gedaan voor het 

woningbouwprogramma. 
 
Mevrouw Jaspers is van mening dat er een winst is van 97.000 euro, welk geld volgens haar terug moet 
vloeien naar de gemeenten in plaats van naar de bestemmingsreserves van de gemeenschappelijke 
regeling. 
 
De heer Hamel vindt dat bestemmingsreserves moeten terugvloeien naar gemeenten, hetgeen ook 
binnen de klankbordgroep is gezegd. 

 
De heer Heerens zag dat de Krimpenerwaard als trekker voor de Algera-corridor is aangewezen, maar 
pleit ervoor dat daarnaast Krimpen aan den IJssel dat doet. 
 
Mevrouw Willems suggereert de Auditcommissie om een reactie te vragen over de omgang met reserves. 
De voorzitter weet dat daarover op 30 mei een thema-avond plaatsvindt. 
 

Mevrouw Van Zijl-Vuijk kan leven met het niet indienen van geen zienswijze. Een kanttekening van het 

college vermeldt dat in de begroting alle programma’s worden uitgewerkt, doch een concrete beschrijving 
van wat met de programma’s bereikt ontbreekt. Het risico bestaat dat bij het einde van het project er 
geen gedeeld beeld ontstaat of het doel van het programma nu bereikt is. Een nadere omschrijving past 
echter niet in de opzet van een netwerkorganisatie zoals de regio beoogd is. Het is ingewikkeld om te 
toetsen of bereikt is wat men wil en zij vraagt hoe men dat alsnog kan doen. 
 
Burgemeester Cazemier begrijpt de opmerkingen over reserves, maar zonder reserves kunnen buiten de 
begroting om dan geen uitgaven gedaan worden. Als dat wel gebeurt moet er een begrotingswijziging 

komen langs alle raden die leidt tot een geweldige stagnatie. Afgesproken is een reserve van 5% toe te 
staan. 
De regio Midden-Holland is een samenwerkingsverband van vijf gemeenten zonder personeel. Dat 
personeel is teruggebracht naar gemeenten. Dat adviseert over de gemeenschappelijke regeling, die dus 
lean and mean is. Het gaat om een zaak in opbouw. Er vindt nu een evaluatie plaats en hij heeft 
toegezegd de commissie daarvan op de hoogte te zullen houden. 



 

 

 

pagina 15 van 17 

Krimpenerwaard heeft de Algera-corridor ingebracht en wil andere gemeenten daarover mee laten 
pleiten. Krimpen aan den IJssel is geen lid van de regio, maar daarmee zijn andere 
samenwerkingsverbanden. Hij pleit voor het behoud van een zekere, bescheiden algemene reserve om 

daarmee werkbaarheid te behouden. 
 
Besloten wordt het voorstel als hamerstuk door te geleiden naar de raadsvergadering. 
 
13. Zienswijze Veiligheidsregio Hollands Midden 
De heer Van der Wende gaat in op bladzijde 73 waar het gaat om tijdelijke onderbezetting, waardoor een 
aantal activiteiten niet is uitgevoerd, zoals opleiding en oefening. Hij vraagt of die onderbezetting 
inmiddels is opgeheven en de training weer op niveau is.  

 
Burgemeester Cazemier komt terug op die vraag. Ook zegt hij nadere informatie toe over de Wet 

normering topinkomens 2014-2015. 
 
Besloten wordt het voorstel als bespreekstuk door te geleiden naar de raadsvergadering. 
 
15. Zienswijze Streekarchief 
De heer Heerens gaat in op de tuingrond in Schoonhoven, waarvan het de bedoeling was dat daar het 

streekarchief zou komen. Hij vraagt wat daarmee het plan is. 
 
De heer Verburg bevreemdt het dat is gesteld de toekomst van het Streekarchief ongewis is en met welk 
verhaal de vertegenwoordigers vanuit de raad naar de aanstaande conferentie op pad gaan. 
 
De heer Struijs sluit zich aan bij de vraag van de heer Heerens en ziet een negatief saldo in de 
jaarrekening van 14.000 euro. Ook ziet hij de verkoop van een stukje grond, dat wordt uitgesmeerd over 
acht jaarlijkse termijnen van 10.000 euro. Hij vraagt hoe die verkoop tot stand is gekomen en of het 
maximale daaruit is gehaald. Waarom is dat bedrag niet in een keer betaald? 

 
Burgemeester Cazemier antwoordt dat de grond in Schoonhoven is aangeboden aan de gemeente 
Krimpenerwaard, die daarvoor geen belangstelling heeft getoond. Er is een andere koper gevonden, de 
buurman, welke koop zal doorgaan na verstrekking van een hypotheek. 
De toekomst van het Streekarchief heeft te maken met de papieren informatiestroom waarvan vroeger 
delen van de gemeenten naar het Streekarchief gingen. Die papieren stroom houdt op en verandert in 
data. De keuze is om die gezamenlijk te ontsluiten of individueel per gemeente. Over de toekomstige 
bewaarfunctie moet dus nagedacht worden. Er blijft altijd een rol voor het Streekarchief om stukken te 

bewaren, maar er moet duidelijkheid komen over de toekomstige rol. Dit najaar volgt een conferentie, 
samen met de directies van de vijf gemeenten. De consequenties zullen bij begrotingswijziging aan de 
raad worden aangeboden. 
 
Besloten wordt het voorstel als bespreekstuk door te geleiden naar de raadsvergadering. 
 
14. Zienswijze RDOG 

16. Insprectierapport Veilig Thuis 

 
(De agendapunten 14 en 16 worden gezamenlijk behandeld.) 
 
De heer Struijs licht toe dat Veilig Thuis Midden Holland het advies- en meldpunt is voor huiselijk geweld 
en kindermishandeling. Uit een inspectierapport blijkt dat er een wachtlijst is en hij vindt dat die niet kan 
voor de kwetsbare doelgroep. De werkdruk is toegenomen. Uit de begroting en jaarrekening blijkt dat 
problemen in 2016 zijn opgelost door het ontslaan van personeel, waarvan de problematiek het gevolg is. 
Hij verwachtte daarover door de wethouder geïnformeerd te worden en wil weten waarom dat op zo’n 

laat tijdstip gebeurt en welke stappen zijn gezet om de wachtlijsten weg te werken. Hij pleit voor het 
steken van extra geld in de wachtlijsten, waarna kan worden bezien hoe de problemen aangepakt 
worden. 
 
Mevrouw Willems sluit zich bij de vragen van Pro Krimpenerwaard aan en vindt ook dat de raad eerder in 
positie moet komen om van gedachten te wisselen. 
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Mevrouw Jaspers is het eens met de eerdere sprekers. 
 

De heer Arnold dankt de heer Struijs voor het betoog en wil weten hoe groot het aantal cliënten uit de 
Krimpenerwaard is dat in een precaire situatie zit, welke stappen de wethouder onderneemt om cliënten 
te helpen en welke interventies de wethouder voor ogen heeft om de bedrijfsvoering van Veilig Thuis op 
een zodanig niveau te krijgen om aan de verplichtingen te voldoen. 
 
Mevrouw Van der Wekken heeft ook teleurstelling en zorg en ondersteunt het plan van aanpak om de 
situatie te verbeteren. Het is prima om in te zetten op het verbeteren van de bestaande situatie, maar zij 
verwacht dat er nog tijd nodig zal zijn om zaken te herstellen. Dat mag wat haar betreft ook wat kosten, 

welk bedrag 19 gemeenten kunnen betalen. Zij pleit voor het inzetten van extra personeel, ook omdat er 
zorgvuldig gehandeld moet worden door deskundig personeel. Zij wil ook meedenken over de langere 

termijn en inzetten op preventie in het voorveld. Nu worden medewerkers van Kwadraad geschoold om 
beter in te kunnen spelen op de situatie van gezinnen waar conflictueus ouderschap speelt. Dat zou 
vruchten moeten afwerpen. Verder zou ook MEE een rol kunnen spelen in de preventieve sfeer. 
Geweld komt in alle lagen van de samenleving voor, maar er zijn gezinnen en personen met een 
verhoogd risico. Van mensen met een benedengemiddeld IQ is bekend dat zij vaker overgaan tot geweld 
als ze het verbaal niet meer redden en daarop kan een methodiek ontwikkeld worden, evenals lessen en 

voorlichting op scholen. Stichting Arosa heeft cursussen voor vrouwen die keer op keer slachtoffer 
worden van huiselijk geweld. Die kunnen ook in Midden-Holland worden gegeven. 
Voor preventie van eerwraak moeten aparte methodieken gebruikt dan wel ontwikkeld worden. Dat punt 
is nog steeds onderbelicht. Zij pleit daarbij voor samenwerking met de wijkagent. Als het aantal zaken 
niet afneemt ontkomt men er misschien niet aan om structureel meer personeel bij Veilig Thuis in te 
zetten. Zij adviseert niet te bezuinigen op Veilig Thuis. Het ziekteverzuim en de werkdruk moeten zeker 
niet hoger worden dan ze nu al zijn. 
 
De heer Slob vindt het ernstig dat de kwaliteit van Veilig Thuis Midden Holland onvoldoende is en 

informeert naar het verschil tussen het verbeterplan en het plan van aanpak. Hij waardeert het werk van 
Veilig Thuis, maar de wachttijd moet verbeteren en hij deelt de vragen van Pro Krimpenerwaard. Hij 
vraagt waarom signalen niet eerder zijn afgegeven en denkt dat een professionele organisatie met 
voldoende middelen dergelijke zaken binnen een half jaar weer op orde moet hebben. 
 
De heer Heerens staat helemaal achter het wegwerken van wachtlijsten. Over mishandeling van ouderen 
is weinig bekend en hij is benieuwd of daarover meer informatie beschikbaar is. 
 

De heer Hamel sluit zich aan bij de laatste vraag van de heer Heerens. 
 
Wethouder Sleeuwenhoek deelt de zorg van de commissie en is ook erg geschrokken. Het niet eerder 
delen van de info ligt aan het feit dat die niet veel eerder bekend was. 
Wat betreft wachtlijsten wordt er te allen tijde eerst een intake gedaan. Bij acute meldingen kan men 
gelijk door. Daarnaast wordt er continu aandacht aan mensen besteed. Dat neemt niet weg dat zij 
wachtlijsten zo snel mogelijk weg wil hebben en de RDOG zet daarop ook in. Het aantal meldingen stijgt. 

De politie is op een andere manier gaan werken en ook de reclame op tv levert meer meldingen op. Er 

zijn tot twee maal toe 2 fte meer ingezet. Eventuele ophoging van fte zit niet in de voorliggende 
begroting en komt later in een begrotingswijziging. Bij een inspectierapport komt een verbeterplan en 
daaruit volgt een plan van aanpak. 
Zij is lid van het db van het RDOG. Het plan van aanpak wordt op 15 juni gepresenteerd en zij zal 
aandringen op een zo spoedig mogelijke openbaarheid richting alle gemeenten. 
Er is een benchmark uitgevoerd tussen alle RDOG’s. Daarbij is een tekort aan fte bij de regionale RDOG. 
Het aantal cliënten voor de Krimpenerwaard is haar niet bekend. Het RDOG heeft samen met Rijnmond 
een onvoldoende gekregen, maar staat niet onder verscherpt toezicht. Het is de bedoeling dat de 

wachtlijst binnen een half jaar zal zijn weggewerkt. Daarom vragen de inspectie en de gemeenten. Dat 
halfjaar begint in februari en dat betekent dat wachtlijsten in september weggewerkt zijn. Ook de 
vrouwenopvang in de regio biedt vele handvatten om mensen te helpen. 
Ouderenmishandeling is een speerpunt en zit nu ook in de begroting. Zij zal nadere informatie daarover 
vragen. 
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Mevrouw Lambregtse kent een pilot een Gouda over ouderenmishandeling, zoals over financiële uitbuiting 
en overspannen mantelzorgers. 
 

De heer Arnold stelt voor zijn vragen schriftelijk te beantwoorden, ten aanzien van het aantal cliënten in 
de Krimpenerwaard en welke actie het college daarvoor voor ogen heeft. 
Wethouder Sleeuwenhoek kent de casussen niet en die blijven bij Veilig Thuis totdat nader onderzoek is 
gedaan en is bepaald of die bij de gemeente of elders terechtkomen. Zolang problemen niet bij het 
college liggen kan het daarop ook niet inspelen. Dat heeft te maken met privacy. Op dit moment is de 
volledige inzet om de wachtlijsten zo spoedig mogelijk te verminderen. 
Vervolgens gaat zij in op de schriftelijke vragen van de heer Struijs . In 2017 is namens de gemeenten in 
Midden-Holland 1.185.343 euro verleend aan Veilig Thuis. Hiervan wordt 798.724 euro door de 

gemeenten gesubsidieerd en het restant is een decentralisatie-uitkering die de gemeente van het Rijk 
ontvangt. De bijdrage vanuit Krimpenerwaard bedraagt 217.898 euro. Deze bijdrage is gebaseerd op het 

verdelingsmodel van het aantal jeugdigen in de gemeente. 
 
De heer Verburg wil meer weten over de veiligheidssituatie waarover is vermeld dat die in beeld is. 
Wethouder Sleeuwenhoek antwoordt dat er gelijk een intake volgt bij een melding. Bij vermelding op de 
wachtlijst is er een lijn over hoe de situatie is en of er urgentie ontstaat. Er wordt ingezet om het aantal 
fte zo goed mogelijk te krijgen. 

 
De heer Struijs wil het agendapunt RDOG als bespreekpunt beschouwen en verzoekt het college nog eens 
kritisch naar de zienswijze te kijken, die volgens hem niet overeenkomt met wat net is gewisseld. 
 
17. Mededelingen 
Burgemeester Cazemier doet een mededeling over de voortgang van de herziening/actualisatie van de 
APV. De raad heeft daartoe drie kaders meegegeven. De nodige overleggen met bewoners, horeca, 
winkeliersverenigingen, buurtcoördinatoren, whatsapp-groepen, LTO en politie zijn uitgezet. Hij verwacht 
voor de zomer een eerste notitie aan de commissie. Twee onderwerpen zijn geëxcludeerd uit de 

actualisatie: paracommerciële inrichtingen en sluitingstijden horeca. In de eerste raadsvergadering na de 
zomer kan dan agendering plaatsvinden. 
 
Wethouder Neven deelt mee dat de gemeente vanaf 1 januari 2017 berichtenverkeer is gaan doen. Het 
berichtenverkeer verloopt veel vlotter vanwege de automatisering en fouten zijn makkelijker uit facturen 
te halen, zodat makkelijker betaald kan worden. Het is de insteek om berichtenverkeer in de toekomst 
vooral lokaal te blijven doen. 
 

18. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.21 uur. 
 
Aldus vastgesteld in de openbare raadscommissievergadering Samenleving, Bestuur, Beheer en Verkeer 
van de gemeente Krimpenerwaard, gehouden op 27 juni 2017. 
 
de griffier,        de voorzitter, 

 

 
 
P.A.M. Goedvolk       H.W. Wassink 


